
Minnesanteckningar enhetsråd 28 november Översten Trygghetsboende

Från verksamheten: 
Ann-Charlotte Agnetorn Verksamhetschef och Kristin Averland ansvarig för träffpunkten som 
även tar upp mat- och måltidsmiljö för Erika Ryman gruppchef kök som inte kunde delta idag
Kontaktpolitiker: 
Göran Gunnarsson
SKPF: 
Barbro Flood

Verksamhetschef Ann-Charlotte Agnetorn informerar från verksamheten om att vi framöver 
kommer ha enhetsråd en gång per år och planerar att nästa enhetsråd blir under hösten 
2025 och inbjudan kommer när det närmar sig tiden för enhetsrådet.  Socialförvaltningen, 
VOF har skickat ut information om att alla boenden i Linköpings kommun får tillgång till 
utökat Wifi-nätverk och lösenord och QR-kod finns uppsatt på anslagstavlan. Under våren 
2025 kommer trygghetslarmen bytas ut då det nuvarande mobilnätet 2G släcks ned vid 
årsskiftet 2025/2026. Ni som har trygghetslarm kommer få brev med mera information om 
vad det innebär för just dig. Ni kommer även bli kontaktade för en tid då trygghetslarmet 
kan bytas ut i hemmet. 

Kristin informerar om aktiviteter och efterfrågar om det finns önskemål om aktiviteter. Inga 
synpunkter eller önskemål kom upp på enhetsrådet. Kristin berättar att de har under hösten 
haft ett ”Boråd” där de har diskuterat hur det fungerar och även fångat upp olika önskemål 
om kommande aktiviteter. Vill man se information om Aktiviteter och utflykter mm finns det 
på anslagstavlan och på Bräckes hemsida. 
Då Erika inte kunde vara med på enhetsrådet så tar Kristin upp och informerar om 
måltiderna och menyerna. De har nyligen haft ett matråd med Erika där kunderna har fått ge 
synpunkter och önskemål om maten. På matrådet kom det upp önskemål om innehåll på 
menyerna och bland annat kom ett önskemål upp om att få blodpudding med lingonsylt. En 
boende berättade då att de nyligen hade fått blodpudding och lingonsylt och att hen var 
mycket nöjd då det smakade väldigt gott. Flera instämde med att säga att maten smakar 
väldigt bra och är mycket god och att de var nöjda med maten. Inga övriga synpunkter eller 
önskemål kom upp på enhetsrådet gällande mat och menyer.
Kristin informerar även om att det går bra att lämna synpunkter/önskemål till 
måltidsbiträdet som alltid finns i restaurangen under lunchen. 

Göran informerar om syfte med att kontaktpolitiker deltar på enhetsrådet. Han kommer 
lyssna in och ta med sig det som kommer upp på enhetsrådet.

Barbro är med på ett enhetsråd för första gången och kommer lyssna av och ta med sig 
tillbaka för att förbättra.



Verksamhetschefen informerar om en förändring inom området för hemtjänst där Översten 
trygghetsboende fr o m 8 januari 2025 kommer tillhöra Stolplyckans hemtjänstområde.              
Förändringen innebär för er som har hemtjänst att ni kommer känna igen en del av 
personalen som kommer till er men en del kommer vara nya för er. Det kommer bli ett nytt 
telefonnummer för er att vända er till då det blir en annan samordnare och planerare samt 
verksamhetschef men det kommer inom kort mer information till er om det från 
verksamhetschef Anna-Carin Gustafsson som är chef för stolplyckans hemtjänst. För övrigt 
blir det ingen förändring för er, när det gäller larmgruppen, nattpatrullen, måltidsbiträde, 
vaktmästare, aktivitetsansvarig, hemsjukvård och hemrehab är fortsatt densamma och dem 
kommer ni känna igen.

Enhetsrådet avslutande med kaffe och saffranskaka

Vid anteckningarna
Ann-Charlotte Agnetorn 
Verksamhetschef


